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Аннотация

В статье на основе системного подхода рассматривается оценка качества образова-
тельного процесса в вузе с применением различных видов портфолио, в совокупности
позволяющих учесть все существенные для анализа параметры. Описана структура,
охарактеризованы содержание и назначение основных видов портфолио, а также воз-
можности их совмещения и модификации в зависимости от условий учебной деятель-
ности и стоящих перед участниками образовательного процесса задач. Особо отмечена
роль обобщённых портфолио преподавателя и студента в управлении качеством обра-
зования.
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Summary

V.T. Gyurova, V.P. Zeleeva. Portfolio in the System Estimation of Education Quality.
Based on the system approach, we study the estimation of education quality in an institute

of higher education using different types of portfolios, which together make it possible to take
into account all parameters essential for the analysis. We describe the structure of the main
types of portfolios, characterize their content and purpose, and consider the possibilities of their
combination and modification depending on the conditions of educational activity and the aims
of the participants of educational process. Special attention is paid to the role of summary
portfolios of professors and students in the education quality control.
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